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……………………………………… 
       RG 0052/ XLII/ 2010 

 
P R O T O K Ó Ł   NR   XLII/ 2010 

 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 26 sierpnia 2010 r. 
 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście nad Wartą 
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 12 Radnych                           
stanowiąc niezbędne quorum do podjęcia uchwały. 
Punkt 3. Przyjęcie porządku obrad.  
W punkcie tym Przewodniczący prosił o uwaŜne śledzenie porządku obrad gdyŜ zostały 
wprowadzone minimalne zmiany: 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski- w punkcie 
tym Przewodniczący prosił o zwolnienie z obowiązku odczytania protokołu, radni nie 
zgłaszali sprzeciwu w związku z powyŜszym Pan Przewodniczący przeszedł do punktu 
kolejnego. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6 
Przedstawienie prezentacji na temat działalności Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 
Punkt 7.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Chwalęcin. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy miejscowości Kruczyn. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy miejscowości Wolica 
Kozia. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Planie Odnowy miejscowości Nowe Miasto 
nad Wartą. 
Punkt 12. 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą. 
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Punkt 14. 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości mienia 
komunalnego.  
Punkt 15. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zniesieni imienia Szkoły Podstawowej w Boguszynie. 
Punkt16.  
Przyjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 
Punkt 17. 
Przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok.  
Punkt 18. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 19. 
Sprawy bieŜące. 
Punkt 20. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 21. 
Zamknięcie sesji. 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący informował, Ŝe od ostatniej sesji, w okresie wakacyjnym dyŜury 
odbyły się zgodnie z planem, podczas dyŜurów mieszkańcy zgłaszali róŜnego rodzaju prośby, 
które na bieŜąco są przekazywane panu Wójtowi. Głównie informują, Ŝe po intensywnych 
opadach, studzienki nie zawsze na bieŜąco są w stanie odprowadzać wodę. Następnie 
Przewodniczący dziękował za zaproszenia na uroczystości w których miał przyjemność 
uczestniczyć. Informował równieŜ, Ŝe uczestniczył w wyborze Dyrektora ZSZ w Nowym 
Mieście nad Wartą, od 1 września Dyrektorem został pan Piotr Nowakowski. 

Po zakończeniu wypowiedzi Przewodniczącego głos został oddany panu Kacprowi 
Ekertowi- który w imieniu Stowarzyszenia Gmin i Powiatów  Wielkopolskich dziękował 
panu Wójtowi za nieprzerwane pełnienie funkcji Wójta, oraz za słuŜbę dla społeczności 
lokalnej. Pan  Ekert odczytał aneks, który następnie złoŜył na ręce pana Wójta.   
Ad 6) Przedstawienie prezentacji na temat działalności Wielkopolskiej Organizacji 
Turystycznej. 

W punkcie tym  pan Przewodniczący głos oddał pani Ewie PrzydroŜnej, 
przedstawicielce  Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej, która przedstawiła działalność 
Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej, oraz zapraszała gminę Nowe Miasto nad Wartą do 
współpracy.  
* Głos zabrał Radny Mirosław Jędrzak, który wyraził zdanie, Ŝe przystąpienie do 
Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej jest jak najbardziej zasadne gdyŜ gmina Nowe 
Miasto nad Wartą jest terenem bogatym chociaŜby w szlaki turystyczne, a w chwili obecnej 
na mapie turystycznej Nowe Miasto nie istnieje.  
Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Pan Wójt informował, Ŝe na dzisiejszej sesji będą przyjmowane uchwały w sprawie 
zmian w Planach Odnowy poszczególnych miejscowości, będą równieŜ podejmowane 
uchwały dotyczące nieruchomości oraz zmiany w budŜecie. Pan Wójt dodał, Ŝe w chwili 
obecnej na terenie Gminy są realizowane zadania z usług podstawowych m.in. zakończono 
modernizację hydrofornio w Nowy Mieście, ponadto w chwili obecnej trwa wymiana sieci 
wodociągowej. Realizowana jest równieŜ inwestycja budowy kanalizacji w Komorzy, 
ponadto odbywają się juŜ końcowe odbiory świetlicy w Boguszynku gdyŜ remonty dobiegł 
końca. Wójt dodał równieŜ, Ŝe spływają oferty na budowę drogi dojazdowej w Szypłowie.  
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Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości 
Chwalęcin. 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy miejscowości Chwalęcin omówił pan 
Janusz Janicki- Przewodniczący rady, w związku z brakiem pytań zaproponował głosowanie 
za przyjęciem uchwały.  
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych.  

Uchwała Nr XLII/ 249 / 2010 (wraz z załącznikiem) stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy miejscowości 
Kruczyn. 

Uchwałę w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy miejscowości Kruczyn 
omówił pan Janusz Janicki- Przewodniczący rady, w związku z brakiem pytań zaproponował 
głosowanie za przyjęciem uchwały.  
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych.  

Uchwała Nr XLII/ 250 / 2010 (wraz z załącznikiem) stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy 
miejscowości Wolica Kozia. 

Uchwałę w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy miejscowości Wolica 
Kozia omówił pan Janusz Janicki- Przewodniczący rady, w związku z brakiem pytań 
zaproponował głosowanie za przyjęciem uchwały.  
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych.  

Uchwała Nr XLII/ 251 / 2010 (wraz z załącznikiem) stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Planie Odnowy miejscowości 
Nowe Miasto nad Wartą. 

Uchwałę w sprawie przyjęcia zmian w Planie Odnowy miejscowości Nowe Miasto 
nad Wartą omówiła pani Gabriela Kosmala- Sekretarz Gminy, następnie w związku z brakiem 
pytań pan Janusz Janicki- Przewodniczący rady, zaproponował głosowanie za przyjęciem 
uchwały.  
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych.  

Uchwała Nr XLII/ 252 / 2010 (wraz z załącznikiem) stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność 
gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Uchwałę omówił pan Aleksander Podemski- Wójt Gminy, który informował, Ŝe 
działka znajduje się w Nowym Mieście nad Wartą, jej powierzchnia wynosi 50 m2, jest 
połoŜona w pobliŜu ulicy Garncarskiej.  
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych.  

Uchwała Nr XLII/ 253 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Uchwałę omówił pan Aleksander Podemski- Wójt Gminy, który informował, Ŝe 
działka znajduje się w Nowym Mieście nad Wartą, jej powierzchnia wynosi 300 m2, jest 
połoŜona przy  ulicy Strzeleckiej. 
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„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych, 1 głos przeciwny, 0 głosów 
wstrzymujących.  

Uchwała Nr XLII/ 254 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości mienia 
komunalnego.  
 Przewodniczący informował, Ŝe w ślad za wnioskiem mieszkańców miejscowości 
Klęka, oraz radnego Marka Mrozińskiego została wystosowana uchwała na sprzedaŜ 
nieruchomości mienia komunalnego w miejscowości Klęka, która ma słuŜyć pod zabudowę 
sklepu. Przewodniczący informował, Ŝe w chwili obecnej w sołectwie na tak duŜą ilość 
mieszkańców znajduje się tylko jeden sklep spoŜywczy.  

• Radny Mirosław Jędrzak pytał, czy nie moŜnaby zaznaczyć, Ŝe działka ma słuŜyć pod 
cele usługowe, w celu uniknięcia sytuacji, Ŝe ktoś na działce wybuduje np. dom.  

• W odpowiedzi Pan Wójt informował, Ŝe przeprowadzi rozmowę z urbanistą, aby 
zaznaczyć w warunkach zabudowy przeznaczenie działki tylko pod inwestycje 
usługowe. Uchwała stanowi tylko i wyłącznie podstawę do sprzedaŜy nieruchomości. 

„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych.  
Uchwała Nr XLII/ 255 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
Ad 15) Przyjęcie uchwały w sprawie zniesieni imienia Szkoły Podstawowej                               
w Boguszynie. 

Uzasadnienie do uchwały, wniosek oraz opinię pani Dyrektor, Rady Pedagogicznej, 
Rady Rodziców, Samorządu Uczniowskiego odczytał Przewodniczący, informując, Ŝe 
procedury ze strony Szkoły zostały w całości zachowane. Ponadto Przewodniczący wyraził 
zdanie, Ŝe powinien być przedstawiciel szkoły w osobie pani Dyrektor, Przewodniczący 
wyraził nie zadowolenie z nieobecności przedstawiciela.  

• Radny Marek Mroziński wyraził zdumienie z argumentów jakie zostały podane przez 
panią Dyrektor, radny informował, Ŝe to szkoła powinna wpływać na świadomość 
uczniów o patronie.  

• Do zdania Radnego Mrozińskiego dołączył się Radny Jędrzak, który równieŜ wyraził 
zdumienie z argumentacji szkoły o niskiej świadomości uczniów, radny pytał, kto 
powinien kształtować świadomość uczniów- jak nie szkoła. 

• Przewodniczący informował, Ŝe szerzej rada nie jest w stanie zapoznać się dlaczego 
imię szkoły nie odpowiada, gdyŜ rada została potraktowana lekcewaŜąc, poniewaŜ w 
tak waŜnym momencie dla szkoły nie pojawia się przedstawiciel, który wyjaśniłby 
zaistniałe wątpliwości.  

• Radny Mirosław Ratajczak złoŜył wniosek formalny o odstąpienie od podjęcia 
uchwały.  

• Radna Zofia Kędziora dołączyła się do wniosku Radnego Ratajczaka, Radna 
proponowała, przesunięcie podjęcia uchwały na następna sesję, a w między czasie 
Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boguszynie bądź grono Pedagogiczne będą 
mieli czas na wypowiedzenie się w tej kwestii, poniewaŜ Radna wnioskuje, Ŝe to 
bardziej Grono Pedagogiczne wystąpiło o zniesienie nazwy. 

Przewodniczący zaproponował głosowanie za wnioskiem formalnym Radnego Ratajczaka o 
odstąpienie od podjęcia uchwały- za wnioskiem opowiedziało się 12 radnych.  
Ad 16) Przyjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 

Projekt uchwały omówiła Pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy.  
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych.  

Uchwała Nr XLII/ 256 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Ad 17) Przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok.  
Projekt uchwały omówiła Pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy. Po zakończeniu 

wypowiedzi Pani Skarbnik Przewodniczący otworzył dyskusję. 
• Jako pierwszy głos zabrał Radny Mrozińki, który zwrócił się do Pana Macieja 

Kuderczaka- Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury z pytaniem czy przy budŜecie 
264 885 zł nie jest w stanie pan Dyrektor wygospodarować 5 tys. zł na  wsparcie 
imprezy pn. „Dni Ziemi Nowomiejskiej”, Radny pytał równieŜ na co ma być ta kwota 
przeznaczona. 

• W odpowiedzi Pan Dyrektor informował, Ŝe dotacja jest celowa na organizację Dni 
Ziemi Nowomiejskiej, która nie była zaplanowana w roku ubiegłym. Pan Dyrektor 
dodał, Ŝe występuje w imieniu Miłośników Ziemi Nowomiejskiej poniewaŜ samo 
Stowarzyszenie nie ma takiego prawa, dodał, Ŝe GOK nie jest współorganizatorem tej 
imprezy. 

• Radny Mroziński pytał, co stało się ze środkami które nie zostały wykorzystane z racji 
odwołania imprezy „wianki”.  

• Pan Dyrektor zawiadomił, Ŝe właśnie skończony został generalny remont GOK-u, jak 
wiadomo remonty pociągają za sobą róŜne sytuacje. Gdy remont był planowany  3 lata 
temu wtedy w projektach nie była planowana wymiana dachu, zostało wykonane 
nowe opierzenie, nie ruszano natomiast 400 metrowej powierzchni dachu.                         
W bieŜącym roku okazało się, Ŝe zaciekł dach, czego nikt się nie spodziewał. Pan 
Dyrektor uspokajał, Ŝe dach jest zrobiony, juŜ nie będzie ciekło. Prace nad remontem 
dachu wykonano kosztem remontu piwnic które miały być zagospodarowane jako 
część biblioteczna. Pan Kuderczak informował równieŜ, Ŝe środki których nie 
wykorzystano na wiankach zostały rozdysponowana na: zakup rolet, zakup kuli oraz 
na uzupełnienia wielu innych rzeczy, Pan Dyrektor dodał, Ŝe to Ŝe nie odbyły się 
wianki w duŜym stopniu uratowało budŜet GOK-u.  

• Pan Wójt dodał, Ŝe Stowarzyszenie Miłośników Ziemi Nowomiejskiej zwróciło się do 
Pana Wójta o dotację na realizację obchodów Dni Ziemi Nowomiejskiej w wysokości 
8200 zł. Pan  Wójt wyraził wolą, Ŝe dofinansuje imprezę w kwocie 5 tys. zł, ale 
Stowarzyszenie musi zwrócić się za pośrednictwem GOK-u o dotacje gdyŜ samo 
Stowarzyszenie nie moŜe, poniewaŜ naleŜałoby przeprowadzić konkurs.   

• Radny Mroziński informował, Ŝe nie jest przeciwnikiem imprezy nie podoba mu się 
tylko sposób w jaki środki są przekazywane, poniewaŜ nie kaŜdy od razu na równi, 
otrzymuje dotacje.  

• Radny Ratajczak pytał na jaki cel zostaną środki przeznaczone podczas organizacji 
imprezy 

• Pan Maciej Kuderczak informował, Ŝe część zostanie przeznaczona na realizację 
umowy o dzieło z panią Alicj ą Janosz, natomiast druga część na realizacje umowy z 
Borpolem.  

• Radna Zofia Kędziora przytoczyła przykład Sołectwa Chwalęcin, który deklarował, Ŝe 
po zakupie baraków będą remontować je ze środków funduszu sołeckiego, w efekcie 
w dzisiejszym budŜecie równieŜ są zaplanowane środki na pomoc dla sołectwa bo 
okazało się, Ŝe remont baraków przeszedł oczekiwania finansowe. Radna dodała, Ŝe 
normalnym jest, Ŝe jeŜeli się coś organizuje to nie moŜna w 100 % przewidzieć 
dodatkowych kosztów. 

• Przewodniczący na zakończenie dodał, Ŝe nie byłoby problemu gdyby Stowarzyszenie 
złoŜyło wniosek w terminie o dotację na imprezę, a nie na dwa czy trzy miesiące 
przed organizowaną imprezą. Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący zaproponował 
głosowanie za podjęciem uchwały.  
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„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 10 radnych, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy 
wstrzymujące.  

Uchwała Nr XLII/ 257 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 18) Interpelacje Radnych- w związku z brakiem interpelacji Przewodniczący 
zaproponował przejście do punktu kolejnego. 
Ad 19-20) 
Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski 

• Jako pierwszy głos zabrał radny Jędrzak, który prosił Wójta o oznakowanie poziome 
ścieŜki rowerowej. Następnie radny prosił o interwencję, w kwestii kompletnego 
lekcewaŜenia znaku zakazu zatrzymywania się i postoju przy drodze na odcinku od 
wjazdu do Kościoła aŜ do GOK-u.  

• W odpowiedzi Pan Wójt informował, Ŝe wie o zaistniałej sytuacji, gdyŜ widział ciąg 
aut stojących przy chodniku, co utrudnia przejazd, ale nie bardzo wiadomo co moŜna z 
tym zrobić zostaje tylko i wyłącznie interwencja policji. 

• Radny Feliks Stratyński, prosił o zakup gryzu i utwardzenie drogi w Wolicy Koziej 
poniewaŜ po dość intensywnych opadach we wsi są ogromne dziury.  

• Sołtys wsi Kruczyn pytał dlaczego została wzniesiona delegacja z wieńcami z 
poszczególnych sołectwa, na obchodach doŜynkowych.  

• W odpowiedzi Pan Wójt informował, Ŝe decyzja o usunięciu wieńcy doŜynkowych 
jest decyzją Pana Wójta, jeŜeli któreś sołectwo ma ochotę przygotować wieniec to 
moŜe to zrobić, nie jest to jednak obowiązkowe. 

• Pan Mirosław Ratajczak prosił o wyrównanie drogi z Kruczyna do Chromca.  
• Sołtys wsi Chocicza zapraszał w imieniu mieszkańców sołectwa na obchody 

DoŜynkowe które odbędą się dn. 29 sierpnia w sołectwie Chocicza. 
• Radny Mroziński pytał, czy zostanie wyjaśniona sprawa słupów w Klęce, radny 

informował, Ŝe rozwiązanie sprawy zamyka się w kwocie 3 tys.  
• Pani Mirosława Tomczak- sołtys wsi Dębno informowała radnych powiatowych o 

powracającym problemie konarów, pani sołtys informowała, Ŝe przy wietrze konary 
opadają na przejeŜdŜające auta. 

• Radny Borkowski informował, Ŝe za boiskiem w Chociczy koło szkoły znajduje się 
woda, nie ma przejścia. 

 
Ad 21) Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki  
o godzinie 19:00 zamknął XLII Sesję Rady Gminy.  
 
 
Protokółowała:      Zatwierdził:  
Podinspektor ds. rady gminy     Przewodniczący rady gminy 
Julita Ciarcińska- Wachowiak    /-/ Janusz Janicki  
  
 
 
. 
 
 


